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Hei :) 
 
Synest det er svært positivt om det blir satsa på fiberbreibandsutbygging. 
God dekning blir berre meir og meir viktig i åra framover. Allereie i dag er 
det meste av banktenester mest effektivt å ordne på nettbanken, nettet 
gir raskt og  greit nødvendig informasjon om det meste og ein held seg 
oppdatert på kva som skjer. Utan skikkeleg nett vil ein fort henge etter i 
dagens digitaliserte samfunn. 
 
Er svært interessert i breibandsutbygging langs Mykingvegen. 
 
Med vennleg helsing frå 
 
Annette Grønnevik 


